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Protokół nr 4/2024                                                                                                                         

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 19 września 2024 r. 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w opolskim Ratuszu w sali 

nr 312 i trwało od godz. 900 do godz. 926.  

Posiedzeniu przewodniczył radny Tomasz Kaliszan - przewodniczący Komisji.  

         W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji (radni: Tobiasz Gajda, Małgorzata 

Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Lilianna Łuczkiewicz, Michał Nowak, Edward Odelga). 

Listę obecności członków Komisji oraz gości załącza się do protokołu.  

Przewodniczący obrad przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Opola w dniu 22 sierpnia 2024 r. 

2. Rozpatrzenie petycji OR-I.152.8.2024 w sprawie przebudowy ul. Wiedeńskiej 

w Opolu, zmiany jej statusu z drogi wewnętrznej na gminną oraz zamontowania 

progów zwalniających. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.22.2024 na dyrektora Zespołu Szkół 

Budowlanych im. Papieża Jana Pawła II w Opolu. 

4. Sprawy różne. 

 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła protokół nr 3/2024 z posiedzenia w dniu 

22 sierpnia 2024 r. w jawnym głosowaniu jednogłośnie głosami 6 radnych (radni: Tobiasz 

Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Lilianna Łuczkiewicz, Michał Nowak, 

Edward Odelga). 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

 

Radny Michał Nowak przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia petycji 

nr OR-I.152.8.2024 w sprawie przebudowy ul. Wiedeńskiej w Opolu, zmiany jej statusu 

z drogi wewnętrznej na gminną oraz zamontowania progów zwalniających. 

 

Pytania do omawianej petycji zgłosili radni Edward Odelga i Tomasz Kaliszan. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzieli radni Michał Nowak i Tomasz Kaliszan. 

 

W dyskusji nad omawianym tematem głos zabrał radny Michał Nowak. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

19 września 2024 r. po rozpatrzeniu petycji nr OR-I.152.8.2024 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego petycję i wnosi do Rady Miasta Opola o uwzględnienie 

przedmiotowej petycji w części dotyczącej przebudowy ul. Wiedeńskiej oraz zmiany statusu 

drogi Wiedeńskiej z „wewnętrznej” na gminną, natomiast w części dotyczącej 

natychmiastowego umieszczenia progów zwalniających i znaków pionowych ograniczających 

prędkość wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie się za niewłaściwą do rozpatrzenia. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu większością głosów 5 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Lilianna Łuczkiewicz, 

Michał Nowak), przy 1 głosie przeciwnym (radny Edward Odelga) i przy braku głosów 

wstrzymujących. 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

 

 

Do punktu 3. porządku obrad:  

 

Radny Tomasz Kaliszan przedstawił swoje stanowisko w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr OR-I.1510.22.2024 na dyrektora Zespołu Szkół Budowlanych im. Papieża Jana Pawła II 

w Opolu w zakresie nieprzedłużenia umowy o pracę. 

 

Nie było pytań do omawianej petycji. 

 

W dyskusji nad omawianym tematem głos zabrała Beata Kowal - zastępca naczelnika 

Wydziału Oświaty. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola na posiedzeniu w dniu 

19 września 2024 r. po rozpatrzeniu skargi nr OR-I.1510.22.2024 zgadza się ze stanowiskiem 

radnego rozpatrującego skargę i wnosi do Rady Miasta Opola o uznanie się za niewłaściwą do 

rozpatrzenia skargi oraz wskazanie Skarżącej, że właściwym do rozpatrzenia zarzutów jest 

sąd pracy, a także Państwowa Inspekcja Pracy. 

 

Powyższe przyjęto w jawnym głosowaniu większością głosów 5 radnych (radni: 

Tobiasz Gajda, Małgorzata Jarosz-Basztabin, Tomasz Kaliszan, Lilianna Łuczkiewicz, 

Michał Nowak), przy 1 głosie wstrzymującym (radny Edward Odelga) i przy braku głosów 

przeciwnych. 

 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 
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Do punktu 4. porządku obrad:  

 

Spraw różnych nie zgłoszono.  

 

Tym samym porządek obrad został wyczerpany i przewodniczący obrad zamknął 

posiedzenie. 

 

 

 

 

   Przewodniczący Komisji  

                                                                                                                 

  Radny Tomasz Kaliszan 

 

 

 
 

Protokołowała:  

 

Elżbieta Pawlicka 


